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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 26.03.2025, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 41 din 26.03.2025, ora 15.00 
 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr 

de 11 consilieri din 11 convocaţi prin Dispoziţia primarului. Materialele înscrise pe 

ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali în format electronic. Participă la 

şedinţă dl. consilier local validat Apetrei Ioan. 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Depunere jurământ consilier local Apetrei Ioan 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea înregistrării şi transmiterii live a şedinţelor de Consiliu 

Local 

4. Proiect de hotărâre privind achiziţia de servicii juridice 
 

Se supune la vot ordinea de zi, care este aprobată cu un număr de  10 voturi pentru 

din 11 consilieri prezenți.  

 

La punctul 1, are loc depunerea jurământului de consilier local de către dl. Apetrei 

Ioan. După depunerea jurământului acesta îşi intră pe deplin în drepturi. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 2 al ordinii de zi: 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local 

 

Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. Este vorba despre suma venită de la 

Ministerul Dezvoltării, pentru decont lucrări la PUG şi Cadastru sistematic şi care trebuie 

introduse în buget. Dă citire sumelor primite. 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu 11 voturi pentru. 

 

Nemaifiind discuții, se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea înregistrării şi transmiterii live a şedinţelor de 

Consiliu Local 

 

 

 Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat la comisia economică. Având 

în vedere că suntem acuzaţi mereu că nu suntem transparenţi, avem de furat şi avem de ascuns 

ceva, că aici în şedinţe se întâmplă tot felul de ilegalităţi, am iniţiat acest proiect de hotărâre. 

Vom aduce o persoană calificată şi acreditată, o firmă care v-a înregistra, v-a transmite şi o să 

predea dlui. secretar un DVD cu fiecare şedinţe. Să nu mai avem discuţii, să se scoată din 

context şi fiecare să facă ce vrea. 

 Dl. Baltariu - nu ştiu de ce ar trebui să cheltuim bani. Avem o pagină de facebook, pe 

care o administrează dl. secretar sau altcineva din primărie, pentru ce să mai dăm nişte bani la 

altă persoană care să transmită? Cu un telefon se intră pe pagina de facebook şi se transmite. 

 Dl. primar - dacă tot există atâta secretomanie, să se transmită de persoane independente 

de primărie. 

 Dl. Grădinaru - propun un amendament la acest proiect, prin care să se transmită de 

cineva din primărie pe pagina de facebook şi să se facă economie la bugetul local. Arhivarea o 

poate face foarte simplu domnul secretar. 

 Dna. Marin - dacă facem nu e bine, dacă nu facem iarăşi nu e bine. 

 Se supune la vot amendamentul propus de dl. Grădinaru. 

 Se respinge cu 4 voturi pentru şi 7 împotrivă. 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu 11 voturi pentru. 

 

Nemaifiind discuții, se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

 

4. Proiect de hotărâre privind achiziţia de servicii juridice 

 

Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. Am fost omul care întotdeauna am căutat 

să fac economie la bugetul local, dar câteodată nu se poate. Nu am pierdut foarte multe 

procese dar aşi vrea să le câştig pe toate. De aceea am ales această variantă. 

Dl. Grădinaru - am văzut pe portal dosar la dl. Pintilie. Suntem noi vinovaţi? 

Dl. primar - nu suntem noi, dar din păcate este găsită vinovată Comisia Locală de 

Fond Funciar Leorda. Instanţa reţine în sarcina noastră plata expertizelor, deşi titlul a fost 

întocmit corect, pe baza ce au prezentat oamenii atunci. Eu  nu modific nici un titlul de 

capul meu. Dacă instanţa decide, atunci se face. Oamenii vor modificare titlului că nu mai 

vrea să ţină în parcela de pe titlu, ci vrea să ţină în altă parte. Aceste modificări trebuiau 

făcute atunci, nu după 30 de ani. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL COMUNĂ,  

MALOŞ VALERIAN                  LUNGU CORNEL 


